
 
Zápis č. 7/2007 (19) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 4.6. 2007 

 
Přítomni:   Ing. B. Chramcov,  Ph.D., doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, CSc., 

Ing. M. Sysel Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Bc. E. Kvasnicová, Bc. V. Gerlich, T. 
Javořík (celkem 8 členů AS ) 

Omluveni:  Ing. P. Navrátil, Ph.D., M. Borovian 
Hosté: Mgr. Večeřová 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007.  

4. Předložení návrhu Směrnic k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení studentů pro 
doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2007/2008. 

5. Různé. 

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov. 

Dr. Chramcov  upozornil na doplnění programu tohoto jednání o bod týkající se Směrnic k veřejně 
vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský studijní program Inženýrská informatika. 
 
 
ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis bez připomínek.  

• SW vybavení studovny a knihovny – tento problém byl projednán na kolegiu děkana 
FAI. Prioritní je vybavení studovny FAI a bylo dohodnuto zakoupení 10 licencí SW 
MatLab a 10 licencí SW Mathematica. V rozpočtu na rok 2007 je již s prostředky na 
zakoupení těchto licencí počítáno. 

• Zadávání státnicových okruhů otázek na web – taktéž bylo projednáváno na kolegiu 
děkana, chyba byla napravena a bylo přislíbeno, že tento problém již nenastane. Dr. Sysel  
podotkl, že se množí dotazy studentů, zda jsou k dispozici informace o průběhu SZZ. 
Tyto informace budou součástí Vyhlášky děkana pro organizaci, průběh a hodnocení 
státních závěrečných zkoušek 2006/2007, která bude vyvěšena na webu. 

Přichází Mgr. Večeřová. 

• Čtečky na kuchyňky (bude realizováno o prázdninách)  Zodpovídá tajemnice FAI. 

• Šablony pro teze a disertační práce - úkol trvá.  Zodpovídá proděkan Zelinka. 

• Popelník u hlavního vchodu – bude odstraněn.  Zodpovídá tajemnice FAI. 



Strana 2 (celkem 3)  Zapis07-07-19 

ad 2)   Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Informace tajemnice – rektorát chce zřídit na jednotlivých fakultách centrální sklad 
kancelářských potřeb. 

 
ad 3)  Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007.  

Mgr. Večeřová  podrobně seznámila členy AS FAI s návrhem Rozdělení finančních prostředků FAI 
pro rok 2007. Upozornila na skutečnost, že v letošním roce díky nárůstu tarifních mezd vzrostly 
osobní náklady. Vznikl fond provozních prostředků, kam byly převedeny nevyčerpané 
prostředky z loňského roku. Letošní rozpočet je postaven tak, aby do fondu provozních 
prostředků bylo v příštím roce převedeno co nejméně prostředků. Finance ve fondu provozních 
prostředků se mohou převádět i do dalších let. Dále Mgr. Večeřová  upřesnila jednotlivé nákladové 
položky a příjmy.  

Ve vzniklé diskusi se probírala problematika stipendií, výše prostředků pro Akademický senát, 
dále se mluvilo o položce náklady na provoz budovy, příspěvky na specifický výzkum, rezerva 
na nabírání nových zaměstnanců a dotace na výrobu skript. 

Dr. Chramcov upozornil na nutnost zasedání Ekonomické komise, na které se podrobně projednají 
jednotlivé sporné položky. Zároveň vyzval členy AS FAI, aby všechny připomínky zaslali do 
čtvrtku 7.6.2007 předsedovi EK Dr. Syslovi. Ekonomická komise zasedne 8.6.2007 v 8.00 hod. 

 

 ad 4) Předložení návrhu Směrnic k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 
studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2006/2007. 

Vzhledem k tomu, že byl akreditován nový program doktorského studia je nutné vydat a  
schválit v ASFAI příslušné Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení. Pan děkan 
původně navrhoval použít stávající již vydané směrnice pro doktorský studijní program 
Chemické a procesní inženýrství. Tyto směrnice se však nedají použít z důvodu neaktuálních 
termínů.  

Pan děkan tedy předložil ke schválení dvě nové směrnice (Směrnice k veřejně vyhlášenému 
přijímacímu řízení studentů pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro 
akademický rok 2007/2008 a Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení zahraničních 
studentů pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2007/2008).  

Dr. Chramcov upozornil, že u nově akreditovaných studijních programů může být v zájmu 
zachování začátku akademického roku zkrácena čtyřměsíční lhůta pro podávání přihlášek ke 
studiu na jednoměsíční. Tato skutečnost daná zákonem byla rozhodující pro stanovení 
konkrétních termínů podávání přihlášek a přijímacího řízení.  

Studenti, kteří již podali přihlášky na studijní program CHPI mohou být převedeni do 
studijního programu Inženýrská informatika. Dr. Sysel upozornil na nutnost upřesnění formulace 
článku 4 a dále se dotazoval, jak je to s poplatky za přijímací řízení u zahraničních studentů. Dr. 
Chramcov zjistí odpověď. 

Koncepty směrnic budou zaslány členům AS FAI elektronicky. Členové AS FAI je mohou 
připomínkovat do 8.6.2007. Připomínky budou projednány s panem děkanem a na příštím 
zasedání AS FAI budou směrnice předloženy k hlasování o schválení.  
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ad 5)  Různé 

• K 1.7.2007 nastupuje na místo p. Malíka  nový pracovník. 

• Slunečníky na terase u menzy – probíhá výběr dodavatele. Úkol trvá.  
 Zodpovídá tajemnice FAI. 

 
 
Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 18.6.2007 ve 13.00 hod. v místnosti 
51/203 v budově U5 na Jižních Svazích. 
 

 
 
Ve Zlíně dne 7.6.2007 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 
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